
Skolebestyrelsesmøde den 16. juni kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: FYSISK MØDE i Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl (afbud), Mikkel Ulfeldt Hede (afbud), Sigbhatullah Amadid 

(afbud), Mikkel Korsgaard Vendelboe (afbud), Thor Wilkens (afbud) 
Afbud:                                         
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen (afbud), Gorm Larsen, Jesper Melcher (afbud), Marie-Claire Schat Mørdrup 
Elevrepræsentanter: Milas (7.x) og Mulu (8.x) – ikke tilstede 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 

Emne  Hvad skal vi 
udrette 

Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden og 
referat. 
 

   17.00 Begge dele godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lytte, spørge Elevrepræsentanter 17.05 Eleverne var ikke til stede, men der har været 
afholdt møde i grønt flag udvalget og skolen 
har fået det grønne flag. 

3. Status på Corona-
situationen og 
trivsel 

Lytte, spørge Ledelsen giver status 17.15 Skolen er nu stort set åben igen, men frem til 
sommerferien holdes der fast i en del af 
rutinerne, så skoleåret kan afsluttes uden 
afbrydelser.  
Det opleves både fra forældre- og 
medarbejdersiden, at de rullende mødetider 
om morgenen har haft god positiv virkning. 
Forældrene oplever, at 
forældresammenholdet/kendskabet til 
hinanden i forældregrupperne har lidt under 
coronaen. Et forslag kunne være at opfordre 
kontaktforældrene til at holde nogle 



klassearrangementer og måske kunne 
skolebestyrelsen være primus motor på nogle 
årgangskaffearrangementer i starten af næste 
skoleår.   
 

4. Økonomi: 
Undervisningsud
valgets 
beslutning om at 
tilbageholde  
overførsel af 
midler  

Beslutte evt. 
opfølgende 
tiltag. 

Signe og Jesper giver status, og det drøftes 
om der skal ske yderligere opfølgning på  

17.25 Der kommer en opfølgning på førstkommende 
møde efter ferien. Løftes evt. til 
førstkommende dialogmøde med politikerne  
 

5. Mellemtilbud: 
Opfølgning på 
høringsopgave 

Færdiggørelse 
af høringssvar  

Alle: Kommentere udspillet om 
mellemtilbud og udkast til  
høringssvar (høringsfrist d. 24. juni) 
 

17.30 Der ligger et udkast klar, som Marie-Claire 
skærper i fællesskab med Signe. 
Det vigtige i bestyrelsens svar vil være, at 
økonomimodellen skal være i orden. 

6. IT-situationen Lytte – evt. 
beslutte tiltag 

Orientering fra ledelsen om udløb af aftale 
om computere 

17.45 Leasingaftalen med kommunens 
surfacemaskiner udløber i efteråret. Den er nu 
udsat med tre måneder til d. 1/11. Indtil har 
kommunen sat gang i indkøb af nye maskiner, 
som stort set én til én erstattes af nye, som 
ikke er omfattet af en leasingaftale, men som 
derimod er kommunens ejendom, som der for 
ikke udløber.  

7. Evaluering af 
mødeform + 
punkter til 
årsplan 

Planlægge SB-
møder næste 
skoleår 

Alle byder ind: 
- Fungere mødeform, tid og proces? 
- Hvilke emner, vil vi gerne have på 
årsplanen næste år?  

18.00 Da kun tre forældrerepræsentanter var til 
stede, udsættes punktet til august, dog 
nævnes punkterne: 

- Coronaupdate/update på 
dagligdagen, hvad tages med videre til 
den mere normale skolehverdag 

- Forældreaktivering/involvering 
- Økonomimodeller i kommunen 

generelt 



- Trivselsmæssige efterslæb hos elever, 
skabelse af fælles aktiviteter og 
oplevelser 

- Opfølgning af princippet for 
bæredygtighed 

-  

8. Mødeplan  
2021-22 

Beslutte 
mødeplan 

Udkast til mødeplan sendes ud med 
dagsorden 

18.25 Udsættes til augustmødet d. 19/8 2021 

9. Forældremøder – 
deltagelse fra SB 

Beslutte hvem 
der deltager på 
årgangene 

Ledelsen orienterer om forældremøder 18.30 Tages online, da mange forældre ikke var 
tilstede på mødet.  

10. Nyt, Meddelelser  Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

18.45 9.klassernes eksaminer er ved at være 
overstået. De har klaret sig rigtig godt og 
afslutter deres tid på skolen mandag d. 21/6 
med karamelkastning og d. 22/6 med 
translokation. 
 
Skolen har ingen opsigelser af lærere i år og 
skal ansætte en enkelt til 1.årgang. Opslaget 
er ude nu. 
 
 

11. Næste møde     

12. Under stregen    God sommerferie! 

 


